
NAŠÍ FAKULTOU jsem prošla jako student doktorského stupně a znám ji i

jako pedagog. Budu podporovat otevřenost a transparentnost, nejen v

komunikaci, ale zejména v nastavení chodu NAŠÍ FAKULTY.

Denisa 
Cihlářová 

kvalita  komunikace otevření

prestiž zapojení

Věřím že, senát může pomoci, aby organizace a fungování NAŠÍ FAKULTY

byly jasné, přehledné a férové pro všechny uvnitř, i vstřícné navenek.

A vím jen, že práce v senátu nespočívá v prosazování vlastních

programů, ale v empatické diskusi při hledání a formování komunikace a

konsenzu o konceptu i kontextu směřování dalšího vývoje NAŠÍ FAKULTY.


